

编 号 : M-2019-13
日 期 : 2019年2月28日
敬 致 : 全体会员
副 本 : 全体董事及工作组员

“大马果王榴槿之前景” 讲座（16-3-2019）

本会农业及原产业组将订于2019年3月16日（星期六）上午9时30分举办农业讲座，邀请专业人士前来分享大马果王榴槿之前景相关课题。详情如下：

日期 : 2019年3月16日（星期六）
时间 : 上午9时30分至中午12时30分
地点 : 隆雪中总1楼研讨室
第一主讲者 : 林振琪先生
讲题 : 品种和种植技术
第二主讲者 : 陈志强先生
讲题 : 市场需求与未来的挑战
媒介语 : 华语
收费 : 会员RM30；非会员RM50（含茶点）

兹附上暂定节目表供参考，有兴趣者请于**2019年3月13日（星期三）前**填具报名表格连同费用呈交本会秘书处。如有任何询问，请联络秘书处曾善美女士，电话：03-4253 2135；传真：03-4253 2520或电邮：chensm@chinesechamber.org.my。

谨此函达，谢谢。

总执行秘书 何素芳 谨启

Ref No. : M-2019-13
Date : 28th February 2019
To : All Members
c.c. : All Council Members / Committee Members

Seminar on “The Prospect of Durian” (16-3-2019)

We are pleased to inform that Agriculture and Primary Industries Committee of KLSCCCI is organising an agriculture seminar on 16th March 2019 (Saturday) to share on topics of the Prospect of Durian. Details are as follows:

Date : 16th March 2019 (Saturday)
Time : 9.30 a.m. ~ 12.30 p.m.
Venue : Seminar Room, KLSCCCI
1st Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang,
50450 Kuala Lumpur.
Speaker 1 : Mr. Lim Chin Khee
Topic : The Variety and Planting Techniques of Durian
Speaker 2 : Mr. Simon Chin
Topic : Market and Future Challenges of Durian
Medium : Mandarin
Fees : Member RM30; Non-Member RM50
(inclusive of refreshment)

Enclosed herewith the tentative programme for your kind reference. Interested members kindly submit your duly completed registration form together with registration fees to the Secretariat latest by **13th March 2019 (Wednesday)**. For more information, please contact Mdm. Chen of the Secretariat at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520 or e-mail: chensm@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Ho Soo Fong
Executive Director